
 

 

 

 

DAGSORDEN TIL MØDE I SKOLEBESTYRELSEN 
Onsdag 13. november 2024, kl. 17.00-19.00 i personalerummet på Limfjordsskolen. 

Der serveres en let anretning. 

Fraværende: Janni Hesche 

 

1. Fast punkt: 
Nyt fra elevrådet 

Køkultur ved kantinen. Det er blevet 
bedre, men stadig lidt uro og nogle der 
bryder ind i køen.  
Venskabsklasser/kontaktpersoner er 
under udarbejdelse. 
Læringsområder: Der er ønsker til flere 
bøger. Ønske om Fiskerhuse, 
udeområder, hvor man kan sidde og 
arbejde. Flere vandautomater ønskes. 
Flere brætspil, mulighed for Wii. Snack-
vogn, som der kan købes fra i den lille 
pause. Forskellige legeredskaber. 
”Huler” i stedet for bordene med planter 
i Aulaen.  

2. Fast punkt:  
Nyt fra skoleledelsen 

 

• Status på sygefravær. 
Casper orienterede om 
sygefraværet på skolen. 

• Arbejde med ansøgning om legeplads 
er påbegyndt. 
Der er lavet aftale med et firma 
om, hvordan vi kan komme videre 
med legeplads. Der er flere fonde, 
der kan søges. 
 

• Ferie- og fællespasning i SFO, frafald 
og forbrug. 
I efterårsferien var der en del 
børn tilmeldt, hvor det så viser 
sig, at der er var mange børn, der 
ikke mødte, og det udfordrer i 
forhold til personaletimer. Det er 
vigtigt, at man kun melder sig til 
pasning, hvis behovet er der. Ikke 
for en ”sikkerhed”, da det koster 
på personalefronten. 
 
- Casper har snakket med 

skolelederen fra Hjerm 
vedrørende ”fortællingen om 
Limfjordsskolen”, og derfor 
foreslås det, at de to 
skolebestyrelser mødes og får 



 

 

snakket om det. Der indbydes 
til møde, den 18. februar kl. 
18.00. 
Forslag fra bestyrelsen om at 
få fortalt den gode historie.  

 
3. Fast punkt:  

Orientering om budget/regnskab. 
 

• Forventet resultat 2024 
Casper fremlagde det forventede 
regnskab, som peger i retning af 
et merforbrug på ca. 2,3 mio. Det 
skyldes en negativ genbevilling 
fra 2023 på 1,2 mio. Herudover 
har vi måttet ansætte 2 ekstra 
personaler til vores specialiserede 
tilbud. Højt sygefravær er også en 
dyr post.  
I forhold til fremtidig 
strukturering af økonomien, så vil 
der blive adskilt økonomi mellem 
almen og special.  

4. Fast punkt:  
Nyt fra bestyrelsens medlemmer 

 
 

• Der er blevet udbudt kurser til 
skole og forældre og 
skolebestyrelsen har fået et 2-
timers seminar, den 3. februar kl. 
17.00. Det handler om 
fællesskaber. 

• Støtteforeningen i Lagunen har 
fået penge til en tur til Thyborøn 
– SeaWar-museum, Jyllands-
akvariet mm. Det bliver til foråret 
(april/maj). 

•  
5. Kvalitetsprogram for folkeskolen 

(lovændring) 
• Gennemgang: 

Denne gang med fokus på 
folkeskolens timetal, prøver og 
juniormesterlære. 
Casper fremlagde det 
folkeskolelovforslag, der er under 
behandling. Det har været 
gennem 1. behandling. Det 
forventes, at loven træder i kraft 
fra skoleåret 25/26. Der var fokus 
på timetal, reduktion i prøver 
samt juniormesterlære. 

6. Principper for kommunikation mellem 
skole og hjem, Lagunen 

• Der er foretaget små praktiske 
rettelser i principperne, som 
præsenteres på mødet. 
Bilaget. 
Der er få rettelser i forhold til det 
førsteproducerede.  

7. Justering af principper for skole/hjem-
samarbejdet 

• Afsnit om elevplaner udgår. 
• Vejledning til trivselsråd indsættes (se 

bilag) og følges af skolebestyrelsens 
”Gode råd til trivselsrådet” (se bilag). 



 

 

Fin respons fra bestyrelsen om 
vejledningen. Hvordan får vi det 
til at leve? Hvordan får vi klædt 
forældrene ordentlig på? Kan 
bestyrelsen være med som en 
inspiration til møderne? 
Vejledningen kan tages med til 
møderne.  
Hvordan får forældrene ejerskab? 
Forslag om, at der laves en liste 
fra bh.kl. start og et par år frem – 
indskolingsperioden, om hvem, 
der sidder i trivselsrådet. 
Foreninger kunne tænkes ind, og 
vise, hvad de kan tilbyde. Kultur- 
og fritidsafdelingen kan evt. 
inddrages.  

 
8. Forventet: Høring vedr. ny 

ressourcetildelingsmodel for special-
SFO 

• Gennemgang og høringssvar.  
Vi forventer at modtage 
høringsmateriale 12.11.2024. 
Casper gennemgik modellen. Der 
er et par uklarheder, som kan 
indgå i et høringssvar. 
 

9. Punkter til næste møde: 
 
 

• Skolebestyrelsens forældrevalgte 
tager initiativ til en arbejdsdag for 
skolens forældre i foråret. 
Der skal udarbejdes en opgaveliste. 

• Forældrenes perspektiv, når skolen 
arbejder med inklusion og 
fællesskabet er ”under pres”. 

• Linjer i udskolingen. 
• Principper for digital dannelse 

revurderes 
 

Næste møde: Torsdag, den 12. december kl. 17.00 – 19.00. 
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